
 
Geachte heer, 
  
Dank voor uw reactie op mijn opmerkingen, echter wel typisch een antwoord van een 
verkeersONkundige.  U denkt alleen in het belang van de fietser (ben ik ook regelmatig), echter niet 
in het belang van de automobilist. U weet wel, al die mensen die miljarden belasting ophoesten om 
daarvan slechts een deel van terug te zien in de infrastructuur, en voor wat betreft de Gemeente 
Leusden alles ten nadele van deze groep. 
  
U stel dat er ‘te veel ‘ word gereden ? De Asschatterweg is gewoon een openbare en doorgaande 
weg, waar een ieder naar believen mag rijden. U hoeft niet te bepalen of te oordelen dat daar ‘te 
veel’ wordt gereden.  Helaas heeft u, en u ambtenarencorps van de Gemeente Leusden, de hele 
gemeente al verpest voor de automobilist met honderden drempels  en allerlei wegblokkades en 
diverse complete wegafsluitingen. (Den Treek, Lockhorsterweg,  U kent ze wel denk ik.) 
Wordt er ‘te hard’ gereden ? Dan dient u dat op te lossen met de politie, of andere/betere middelen. 
Het is te makkelijk om elke automobilist te straffen omdat er een paar te hard rijden. Zoek naar 
alternatieven, er zijn vast wel een paar ‘beleidsmedewerkers’ die daar tijd in kunnen steken.  
Aanwonenden vinden dat er te hard wordt gereden ? Dat zijn de zelfde mensen die bij een ander 
voor de deur wel gas geven, echter als het om hun eigen stekje gaat, ja, dan mag er wel een dikke 
drempel komen te liggen. Puur eigen belang, maar niet het algemeen belang. Er wonen enkele 
tientallen mensen aan deze weg, echter er rijden er duizenden langs elke dag. Welk belang is dan 
groter ?  
  
Dan wil ik u nog even , en nogmaals, wijzen op de belofte die er door de Gemeente Leusden is 
gedaan, en waar u opeens niks meer van schijnt te weten, dat de extra drempels tijdelijk waren, 
totdat het fietspad zou worden aangelegd. De Gemeente Leusden dient zich aan haar belofte te 
houden. Punt uit.  
  
Als ik van Achterveld naar de Albert Heijn in Leusden rijd moet ik over 21 (!) drempels rijden. Te gek 
voor woorden ! 
  
Ik schrijf deze mail overigens niet alleen namens mijzelf, echter namens veel ontevreden en 
bezorgde burgers van uw Gemeente, en verwacht dan ook dat u de juiste actie gaat ondernemen.  
  
(Tevens komt deze mail terecht bij de Leusder krant, Dhr. Carlos Genders van de VVD in Leusden en 
de griffier van de Gemeente Leusden.) 
  
  
  
  
 

Verzonden: woensdag 5 februari 2014 9:37 
 

Onderwerp: Fietspad Asschatterweg 
  
Geachte heer Wolbert, 
  
U heeft de inloopavond uitvoering Fietspad Asschatterweg bezocht op 21 januari jongstleden. Tijdens 
deze avond heeft u een reactieformulier ingevuld. Wij bedanken u voor uw betrokkenheid bij het 
project. 

  



U geeft ten eerste aan dat u zich stoort aan de drempels op de Asschatterweg. De laatste drempels 
zijn aangelegd vooruitlopend op de uitvoering van de aanleg van het fietspad Asschatterweg. De 
verkeerskundigen binnen de gemeenten achten alle drempels benodigd voor de verkeersveiligheid. 
Bovendien hebben we vele signalen gekregen van de aanwonenden aan de Asschatterweg dat er 
veel en te hard wordt gereden.  
  
Daarnaast merkt u op dat de onderhoudstoestand van de Asschatterweg te wensen overlaat. Dit 
kunnen wij beamen. Met de verlegging van de kabels en leidingen (vooruitlopend op de 
werkzaamheden) zijn enkele boringen en reparaties aangebracht aan het asfalt. Dit komt het comfort 
en de kwaliteit niet ten goede. Met de aanleg van het fietspad krijgt de Asschatterweg een nieuwe 
deklaag, waarmee de uitstraling en het comfort weer op hoog niveau wordt gebracht. 
  
De richels (stroken met grasbetontegels) naast het asfalt blijven behouden in de eindsituatie. Een 
bredere weg nodigt uit tot harder rijden. De breedte blijft daarom gelijk. In bochten worden de richels 
aangebracht ter bescherming van de wegconstructie.  
  
Hopelijk bent u hiermee voldoende geïnformeerd. 
Mocht u nog aanvullende vragen hebben, dan kunt u contact opnemen. 
  
Met vriendelijke groet, 
  
Projectleider Fietspad Asschatterweg 
  

 


